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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 19. februar 2009 

stillet følgende spørgsmål nr. 233 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S): 

  

Spørgsmål 233 (Ad alm. del – bilag 165): 

”Ministeren bedes redegøre for, om syntetisk fremstillet lycopen fra BASF er baseret på 

nanoingredienser, og om dette så mærkes behørigt med nano-indhold” 

  

Svar: 

Ansøgeren (BASF) har ifølge vurderingen fra Den Europæiske 

Fødevaresikkerhedsautoritet (EFSA) oplyst, at syntetisk lycopen fra BASF ikke 

indeholder nanopartikler. Der er derfor ikke basis for at mærke med indhold af 

nanoingredienser. 
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